
 

 

„Vedení společnosti LAGARDE SPEDITION se rozhodlo zapojit z důvodu ochrany 

životního prostředí do iniciativy OCS. Hlavním cílem jsou nulové ztráty plastů. 

Společnost se zavazuje plnit program OCS a zabezpečit k tomu všechny potřebné 

zdroje.“ 

 

Ing. Matyáš Lagarde, jednatel



 


